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PROTOKÓŁ Nr  XLVI/2017 

z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 
z dnia 27 października 2017 r. 

 
 

Ustawowa liczba radnych  15 
Liczba radnych obecnych na sesji 14 
Liczba radnych nieobecnych na sesji                     1 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie                 1000 

Radni obecni na sesji: 
 

1.   Bartosz Borkowski 
2.  Władysław Czerwiński 
3.   Jacek Ciapała 
4. Rafał Fogiel 
5. Sebastian Gaik 
6. Michał Gaczkowski 
7. Grzegorz Królik 
8. Ireneusz Kuczyński 
9. Jan Ratajczyk 
10.  Adam Stobiecki 
11.  Konstanty Ruciński 
12. Włodzimierz Warmus 
13. Paweł Wąs 
14. Mirosław Włóka 

Radni nieobecni na sesji: 
  

1. Sławomir Szczur  
 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
 

1. Zastępca Burmistrza Sulejowa                                      Dorota Jankowska 
2. Skarbnik Gminy                                                             Michał Kieszkowski 
3. Kierownik Referatu OR                                                 Ilona Zawisza 
4. Kierownik Referatu GR                                                 Elżbieta Purgał – Gębalska 
5. Radca Prawny                                                                Radosław Pastuszko 
6. Kierownik Referatu RO                                                 Katarzyna Cieślik 
7. Kierownik Referatu PO                                                 Katarzyna Wieczorek 
8. Kierownik Referatu IGP                                                Jarosław Miller 
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Punkt 1 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 

Otwarcia XLVI sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Radnych Rady Powiatu, 
sołtysów, kierowników, Zastępcę Burmistrza Sulejowa oraz pozostałe osoby uczestniczące                
w obradach sesji. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, więc Rada Miejska może obradować                      
i podejmować prawomocne uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
projekty uchwał, które będą omawiane na dzisiejszej sesji. 
 
Radni projekty uchwał otrzymali. 

 
Punkt 2 

 
Przedstawienie porządku obrad. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił proponowany 
porządek obrad i zapytał, czy wnosi ktoś zmiany do porządku obrad. 

 
 
Zmianę do porządku obrad wniosła Pani Dorota Jankowska Zastępca Burmistrza. 
Wnioskowała o wprowadzenie do porządku projektu uchwały w sprawie: 
 

a) zgłoszenia kandydata na członka Rady Społecznej przy Powiatowym Zespole 
Opieki Zdrowotnej w Piotrkowie Tryb. 
 

Na obrady sesji przybył radny Włodzimierz Warmus.  

 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej  w Sulejowie Pan Adam Stobiecki 
poddał pod głosowanie zaproponowaną zmianę do porządku obrad sesji o wprowadzenie 
projektu uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na członka Rady Społecznej przy 
Powiatowym Zespole Opieki Zdrowotnej w Piotrkowie Tryb. 

 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  
 
za                             14 
przeciwnych             0 
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wstrzymujących       0 
Zmianę do porządku obrad wniósł Pan Jan Ratajczyk Przewodniczący Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Budżetu Rady Miejskiej w Sulejowie. Wnioskował o zdjęcie z porządku 
obrad sesji projektu uchwały w sprawie:   
 

b) określenia górnych stawek opłat za odbiór odpadów komunalnych ponoszonych przez 
właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy oraz górnej stawki opłat 
ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za opróżnianie zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie gminy Sulejów.  
 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej  w Sulejowie Pan Adam Stobiecki 
poddał pod głosowanie zaproponowaną zmianę do porządku obrad o wprowadzenie projektu 
uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat za odbiór odpadów komunalnych 
ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy oraz górnej stawki opłat 
ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za opróżnianie zbiorników bezodpływowych                    
i transportu nieczystości ciekłych na terenie gminy Sulejów.  
 
 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  
 
za                             14 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami.  
4. Informacja o realizacji inwestycji na terenie Gminy Sulejów.  
5. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych (Radnych, Burmistrza oraz 

właściwych pracowników Urzędu Miejskiego). 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sulejów na lata 2017 – 2025. 
7.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r.    
8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania wyrobów zawierających 

azbest z terenu Gminy Sulejów na lata 2015 – 2032 ”. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Gminy Sulejów. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do załatwienia skargi na pracownika Urzędu 

Miejskiego w Sulejowie.  
12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Sulejowa.    
13. Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na członka Rady Społecznej przy 

Powiatowym Zespole Opieki Zdrowotnej w Piotrkowie Tryb.                
14. Interpelacje radnych - odpowiedzi.    
15. Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
16. Zakończenie obrad. 
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Protokół z poprzedniej sesji został wyłożony na sali obrad oraz był do wglądu w Urzędzie 
Miejskim w Sulejowie. 
 

P u n k t 3 

 

Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza Sulejowa w okresie między 
sesjami.  
 
Informację o działaniach podejmowanych przez Burmistrza Sulejowa w okresie między 
sesjami przedstawili kierownicy referatów  Urzędu Miejskiego w Sulejowie.  

 

Radny 
Władysław Czerwiński 
 Zapytał, dlaczego Miejski Zarząd Komunalny nie dokonuje wymiany pomp  
           na ujęciu wody „Barbara”. 
 
 
Kierownik Referatu 
Jarosław Miller 
          Wyjaśnił, że będzie zakupiona i zamontowana pompa na ujęciu wody „Barbara”. 
          Wykona to Miejski Zarząd Komunalny w Sulejowie.  
 

Radny 
Sebastian Gaik 
         Uważa, że należy zabezpieczyć zapasową pompę na ujęciu wody „Barbara”. 
          Jest to przecież dostarczenie wody dla wszystkich mieszkańców naszej gminy.  
 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
    Zapytał, kiedy będzie wykonana dalsza modernizacja Przychodni Zdrowia w Sulejowie 
         tj. winda, toalety dla niepełnosprawnych.       

 

 
Kierownik Referatu 
Jarosław Miller 
        Poinformował, że prowadzone są działania w sprawie modernizacji Przychodni Zdrowia              
        w Sulejowie i Ośrodka Zdrowia we Włodzimierzowie. 
        Zostało ogłoszone zapytanie cenowe na opracowanie dokumentacji projektowo –  
        kosztorysowej. Aby zadanie zostało zrealizowane potrzebne są środki finansowe.  
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Radny 
Mirosław Włóka 
  Zapytał, dlaczego nie został rozstrzygnięty przetarg na „Akcję Zima”.  

 

 Kierownik Referatu 
 Jarosław Miller 
         Wyjaśnił, że został ogłoszony przetarg na „Akcję Zima”.  
          Przetarg nie został rozstrzygnięty ponieważ nie wpłynęła żadna oferta.  
          Będziemy nadal podejmować działania w tym temacie.  
          W przypadku „zaskoczenia przez zimę” możemy firmie dać jednorazowe zlecenie  
          na wykonanie tych prac.     

 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
         Zapytał, czy został rozstrzygnięty przetarg na budowę ulicy Góra Strzelecka. 
          Jeżeli nie został, to czy będą na tej ulicy łatane dziury przez Pana Mariana  
          Kacprzyka.  

 
 

Radny 
Władysław Czerwiński 
         Podziękował, za wykonanie placu zabaw we Włodzimierzowie.  

 

Radny 
Rafał Fogiel 
         Zapytał, jaka jest sytuacja dzikich wysypisk na naszym terenie. 
         Prosił o podanie kosztów usuwania tych wysypisk. 
 
 
Kierownik Referatu 
Katarzyna Cieślik 
         Poinformowała że: 

        w 2016 r. wydatkowano               26.000 zł 
        w 2017 r. wydatkowano               13.000 zł. 
 

 

Zastępca Burmistrza Pani Dorota Jankowska przedstawiła informację na temat 
funkcjonowania Miejskiego Zarządu Komunalnego w Sulejowie.  

Treść pisma stanowi załącznik do protokołu.  
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Radny 
Jacek Ciapała 
 Podziękował za wykonanie drogi w miejscowości Salkowszczyzna.  
        Poruszył sprawę budowy drogi  Łęczno – Kłudzice. Uważa, że droga ta powinna być  
        wykonana jeszcze przed sezonem letnik.  
        Zapytał, czy powiat nie może współfinansować budowy tej drogi – 50% na 50%.  
 
 
Zastępca Burmistrza 
Dorota Jankowska 
 Wyjaśniła, że trwają prace nad projektowaniem drogi Łęczno – Kłudzice.  
         Nadleśnictwo nie może współfinansować budowy tej drogi. Jednak współfinansowanie  
         przez powiat jest bardzo mile widziane. 

 

Radny 
Ireneusz Kuczyński 
          Zapytał, dlaczego radni nie otrzymali informacji jakie jest całkowite zadłużenie  
          Miejskiego Zarządu Komunalnego.  
          Dlaczego nie został przeprowadzony w MZK audyt zewnętrzny - był to wniosek  
          radnych. Prosił o rzetelne dane, jak jest naprawdę. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki 
         Odczytał pismo jakie skierował do Pana Burmistrza w sprawie Miejskiego Zarządu  
         Komunalnego w Sulejowie.  
         Poinformował, że sprawy dotyczące MZK są bardzo istotne i ważne.  
         W pierwszej kolejności omówione zostaną na komisjach stałych Rady Miejskiej  
         a następnie na sesji.  

 

Zastępca Burmistrza 
Dorota Jankowska 
         Wyjaśniła, że prace w Miejskim Zarządzie Komunalnym w Sulejowie są w toku.  
          Trwają prace likwidacyjne. Po zakończeniu zostanie sporządzony pełny protokół  
          likwidacyjny. 
 
Radny 
Włodzimierz Warmus 
         Zapytał, czy Pani Burmistrz wie, kiedy zostanie przeprowadzona kontrola  
         w MZK przez Regionalną Izbę Obrachunkową.  
 
Zastępca Burmistrza 
Dorota Jankowska 
          Poinformowała, że z Urzędu Miejskiego było także wystąpienie o przeprowadzenie  
          kontroli w MZK przez Regionalną Izbę Obrachunkową. Otrzymaliśmy odpowiedź,  
          że taka kontrola będzie przeprowadzona w późniejszym terminie.  
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P u n k t  4 
 
 

Informacja o realizacji inwestycji na terenie Gminy Sulejów. 
 

Informację o realizacji inwestycji na terenie Gminy Sulejów przedstawił Kierownik  
Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Pan Jarosław Miller.  
 
 
Radni przyjęli przedstawioną informację.  
 
 
 

P u n k t  5 
 
 
Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych Radnych, Burmistrza oraz 

właściwych pracowników Urzędu Miejskiego). 
 

 

Informację o złożonych oświadczeniach majątkowych radnych przedłożył Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki.  

 

Informację o złożonych oświadczeniach majątkowych Burmistrza oraz właściwych 
pracowników Urzędu Miejskiego przedstawiła Pani Ilona Zawisza Kierownik Referatu 
Ogólno – Organizacyjnego. 
 

Obrady sesji opuścił radny Rafał Fogiel i Sebastian Gaik.  

 

P u n k t  6 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Sulejów na lata 2017 – 2025. 

 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Pan Michał Kieszkowski. 
 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
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W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

za                           12 

przeciwnych            0 

 wstrzymujących        0 
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLVI/388/2017 w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2017 – 2025. 

  

 
Punkt 7 

 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r.    
 
 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Pan Michał Kieszkowski. 
 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
                   
W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

za                           12 

przeciwnych            0 

 wstrzymujących        0 
 

 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLVI/389/2017 w sprawie zmian 
w budżecie gminy na 2017 r.    
 
 
Radny 
Włodzimierz Warmus 
         Poinformował, że na zebraniu mieszkańców Rada Sołecka w Uszczynie i Rada Sołecka  
         w Poniatowie przekazali z funduszu sołeckiego po 15.000 zł na budowę sali  
         gimnastycznej w Uszczynie.  
         Zapytał, czy jest to zgodne z przepisami.  
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Skarbnik 
Michał Kieszkowski 
           Rady Sołeckie mogą przeznaczyć swój fundusz sołecki na takie zadanie.  
 
 
Radny Rady Powiatu 
Zbigniew Sarlej 
            Poinformował, że już w powiecie planowane są inwestycje na 2018 r.  
            Inwestycje drogowe mają być ogłoszone w jednym przetargu.  
            Przetarg będzie ogłoszony w grudniu lub styczniu.  
            5.500.000 zł planuje się na budowę dróg i na nakładki.  
            Można składać deklaracje o współfinansowaniu inwestycji drogowych.  
            Sprawa budowy drogi Łęczno – Kłudzice przedstawiona zostanie na  
            najbliższym spotkaniu.  
 
 
Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 
         Zapytał, kiedy będzie wykonana droga Przygłów – Koło – I etap. 
 
 
Radny Rady Powiatu 
Zbigniew Sarlej 
         Wyjaśnił, że droga Przygłów – Koło będzie wykonana. W najbliższych dniach zostanie  
         podpisana umowa na realizacje tego zadania.  
         Droga Przygłów – Koło będzie wykonana do 1 grudnia .  
 
Radny 
Rafał Fogiel       
            Prosił o przedstawienie informacji na temat funkcjonowania Przychodni Zdrowia                       
            w Sulejowie i Ośrodka Zdrowia we Włodzimierzowie – opieka lekarska, zakres usług.  
 
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
       Prosił, żeby opieka lekarska w Ośrodku Zdrowia we Włodzimierzowie była prowadzona  
       we właściwy sposób.  
 
 
 
 
Radny Rady Powiatu 
Mariusz Stobiecki 
             Stwierdził, że problem z lekarzami jest w całej Polsce. Nie jest to jednak  
             żadne tłumaczenie. 
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Radny 
Mirosław Włóka 
             Uważa, że przy takich kłopotach kadrowych w służbie zdrowia należy  
             rozważyć utworzenia niepublicznego zakładu opieki zdrowotnej.  
 
Radny  
Grzegorz Królik 
           Zapytał, czy zostały złożone wnioski na pozyskanie środków zewnętrznych 
           przez Starostwo Powiatu na budowę ulicy Taraszczyńskiej.  
 
 
Radny Rady Powiatu 
Zbigniew Sarlej 
         Poinformował, że został złożony wniosek na 3.000.000 zł. Jeżeli pozyskamy te środki  
         to realizacje tego zadania rozpoczniemy w styczniu.  
         Przypomniał o przełożeniu rur wodociągowych w tej ulicy.  
 
 

Punkt 8 
 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Wieczorek Kierownik Referatu Podatków                                   
i opłat.                                                                                                                                                                   

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                                             
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

                       

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

za                           14 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLVI/390/2017 w sprawie ustalenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Punkt 9 
 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania wyrobów zawierających 
azbest z terenu Gminy Sulejów na lata 2015 – 2032”. 

 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Rozwoju i Ochrony Środowiska  
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Pani Katarzyna Cieślik. 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                          

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

za                            14 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLVI /391/2017 w sprawie przyjęcia 
„Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Sulejów na lata 
2015 – 2032” 

 

Punkt 10 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Gminy Sulejów. 

 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Ogólno – Organizacyjnego Pani Ilona 
Zawisza.                                                                                                                                                                  
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

                          

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

za                            14 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLVI /392/2017 w sprawie wprowadzenia 
zmian do Statutu Gminy Sulejów. 

 

Obrady sesji opuścił Radny Włodzimierz Warmus.  

 
Punkt 11 
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Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do załatwienia skargi na pracownika                         
Urzędu Miejskiego w Sulejowie. 

 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulejowie  
Pan Konstanty Ruciński.                                                                                                                            
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                                         
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

                          

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

za                            13 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLVI/393/2017 w sprawie przekazania do 
załatwienia skargi na pracownika Urzędu Miejskiego w Sulejowie. 

 

Na obrady sesji wrócił radny Włodzimierz Warmus.  

 

Punkt 12 
 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Sulejowa.      

             

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulejowie  
Pan Konstanty Ruciński.                                                                                                                            

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                                         
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

                          

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

za                            14 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLVI/394/2017 w sprawie rozpatrzenia 
skargi na działalność Burmistrza Sulejowa.      
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Punkt 13 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na członka Rady Społecznej przy 
Powiatowym Zespole Opieki Zdrowotnej w Piotrkowie Tryb. 

 
Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Burmistrza Pani Dorota Jankowska. 

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
    

                       

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

za                            13 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      1 

 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XLVI/395/2017 w sprawie zgłoszenia 
kandydata na członka Rady Społecznej przy Powiatowym Zespole Opieki Zdrowotnej                      
w Piotrkowie Tryb. 

 

Punkt 14 
 

Interpelacje radnych – odpowiedzi. 
 

Interpelacji radni nie złożyli.  
 
 
 
 
 
 
 

Punkt 15 
 

Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
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Radny 
Rafał Fogiel 
       Prosił o: 
       - ustawienie 1 lampy oświetlenia ulicznego na odcinku od placu straży do  
         mostu w Przygłowie, 
       - przekazanie informacji jakie były koszty wynajmowania sceny na imprezy  
         plenerowe.  
 
 
Zastępca Burmistrza 
Dorota Jankowska 
        Poinformowała, że zostanie sporządzona informacja o kosztach wynajmu sceny 
        na imprezy plenerowe.  
        W terenie zostanie sprawdzona możliwość ustawienia lampy oświetlenia ulicznego. 

 
Radny 
Sebastian Gaik 
       Prosił o sporządzenie pełnej informacji o aktualnej sytuacji na ujęciu wody :Barbara”. 
       Docierają do radnych takie informacje, że brak jest zapasowym pomp oraz droga  
       dojazdowa jest w bardzo złym stanie.  

 
Zastępca Burmistrza 
Dorota Jankowska 
        Poruszone sprawy przez radnego są przedmiotem mojej szczególnej troski.  
        W tej sprawie skierowane zostały wnioski do budżetu Gminy Sulejów na 2018 r.  
        Będzie rozstrzygnięte zapytanie ofertowe na pompę i sterowniki i nastąpi montaż 
        tej pompy.  
        Droga dojazdowa do ujęciu wody Barbara” zostanie wykonana. 
 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
        Zapytał, kiedy zostanie uporządkowane składowisko śmieci na planu przy ulicach  
        Szkolna – Piotrkowska w Sulejowie.  
         
Zastępca Burmistrza 
Dorota Jankowska 
       Stwierdziła, że na tym terenie nie ma składowiska śmieci. Teren ten jest przeznaczony 
       na park miejski.  
 
 
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
          Zapytała dlaczego nie zostały wydzierżawione tereny na Jor – Polana oraz restauracja 
          Victoria.  
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Zastępca Burmistrza 
Dorota Jankowska 
          Wyjaśniła, że ostatnio została podpisana jedna umowa na ten teren. Wpłynęły jeszcze  
          dwa wnioski, ale wnioskodawcy się wycofali. 
          Była jedna osoba zainteresowana wydzierżawieniem Victorii, ale także się wycofała.  
            
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
         Zapytał, jak się zakończyła sprawa wydzierżawienia terenu przez klub piłkarski.  
         Było duże zainteresowanie tym terenem z ich strony oraz mieli szerokie plany  
         zagospodarowania tej nieruchomości.  

 
Zastępca Burmistrza 
Dorota Jankowska 
       Początkowo byliśmy przychyli i zainteresowani propozycją klubu piłkarskiego.  
       Jednak zaproponowane przez nich zasady dzierżawienia tego terenu były niekorzystne  
       dla mieszkańców. 
 
Radny 
Grzegorz Królik 
       Podziękował za ustawienie znaków drogowych. 
       Zapytał, czy zostaną założone dwie lampy oświetlenia ulicznego na ulicy Ogrody –  
       Kuligowska.  
       Zapytał jaki jest stan instalacji wodno – kanalizacyjnej. W tym temacie były podejmowane  
       działania – jakie są tego wyniki. Proszę o informację na piśmie.  
 
 
Kierownik Referatu 
Jarosław Miller 
           Poinformował, że lampy oświetlenia ulicznego chcemy zainstalować jeszcze w 2017 r.  
           MZK w Sulejowie wykonał kamerowanie sieci wodno – kanalizacyjnej. Wyniki nie  
           zostały przekazane do mojego referatu.  
            
Radny 
Grzegorz Królik 
          Zapytał, czy jest rozstrzygniecie audytu w sprawie kanalizacji sanitarnej. 
          Poinformował, że nie otrzymał odpowiedzi na wniosek w sprawie harmonogramu  
          prac w Przychodni Zdrowia w Sulejowie.  
 
 
 
 

Kierownik Referatu 
Jarosław Miller 
        Poinformował, że prowadzone są działania w sprawie modernizacji Przychodni Zdrowia              
        w Sulejowie. 
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        Zostało ogłoszone zapytanie cenowe na opracowanie dokumentacji projektowo –  
        kosztorysowej. Aby zadanie zostało zrealizowane potrzebne są środki finansowe.  
        Należy zabezpieczyć środki finansowe w budżecie na 2018 r.  

 
Radny 
Paweł Was 
 Wnioskował o wsparcie finansowe dla Pani Katarzyny Myszkowskiej, która zakończyła  
         pracę nad książką o historii Sulejowa. Książka zawiera 600 stron.  
 
        W przedstawionych materiałach znalazł zapis o położeniu nawierzchni na ulicy  
        Bradzkiej i Rodzinnej. Twierdzi, że nawierzchnia na tych ulicach jest dobra.   
 
  
Zastępca Burmistrza 
Dorota Jankowska 
        Stwierdziła, że zapozna się z publikacją wydaną przez Panią Katarzynę Myszkowską  
        i podejmie decyzję.   
 
Radny 
Mirosław Włóka 
      Wnioskował o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie na 2018 r. na budowę  
      drogi do cmentarza we Włodzimierzowie. 
 
Radny  
Konstanty Ruciński 
     Podziękował za wykonanie ulicy Podwłodzimierzów w Sulejowie.  
 
Radny 
Włodzimierz Warmus 
       Poruszył sprawy: 
       - budowę chodnika w Kłudzicach, 
       - odwodnienie drogi powiatowej w Kłudzicach, 
       - budowę chodnika w miejscowości Podkałek, 
       - budowę drogi Łęczno – Kłudzice ( przy budowie tej drogi należy uwzględnić drogi  
         współistniejące). 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zastępca Burmistrza 
Dorota Jankowska 
        W sprawie drogi powiatowej w miejscowości Kłudzice będzie zorganizowane  
        spotkanie.  
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Kierownik Referatu 
Jarosław Miller 
        Poinformował, że budową chodnika w Kłudzicach zajmuje się Pan Michał Cejnuk. 
        Stwierdził, że staramy się zrealizować budowę chodnika w miejscowości Podkałek. 
        Trwają uzgodnienia jak to zadanie zrealizować.  
 
Radny 
Michał Gaczkowski 
        Wystąpił o modernizacje ujęcia wody w Krzewinach. Prosił o zabezpieczenie  
        zapasowej pompy.  
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 

      Prosił o przestawienie zegara ponieważ lampy na targowicy zapalają się za wcześnie. 
      Wnioskował o zabezpieczenie środków finansowych na założenie monitoringu. 
      Przypomniał o konieczności położenia nakładki asfaltowej na ulicy Nadrzecznej.  
      Prosił o dowiezienie kamienia na ulice Dobra Woda – zasypanie istniejących dziur.  
      Podziękował za wykonanie chodnika na ulicy Wschodniej w Sulejowie.  
 
 
Sołtys 
Tręda Zbigniew 

        Poruszył sprawę budowy chodnika i ścieżki rowerowej w Poniatowie ul. Brzozowa.  
      
 
Zastępca Burmistrza 
Dorota Jankowska 
         Poinformowała, że powiat przygotowuje dokumentację na to zadanie. 
         Realizacja ma nastąpić w 2018 r.  
 
 
Mieszkaniec Sulejowa 
Feliks Wojniłowicz  
       Stwierdził, że po przekształceniu działki rolnej na budowlaną należny podatek został  
       naliczony w przeciągu miesiąca – bo wzrósł. Po przekształceniu działki z budowlanej  
       na rolną podatek będzie niższy, ale nie został zmniejszony przez Urząd Miejski                                     
       w Sulejowie.  
       Dodał, że źle zostały wytyczone granice jego działki. Sprawa dotychczas nie została 
       wyjaśniona.  
 
 
 
Zastępca Burmistrza 
Dorota Jankowska 
            Poinformowała, że Pan Feliks Wojniłowicz otrzyma odpowiedź na piśmie.  
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Zastępca Burmistrza Pani Dorota Jankowska podziękowała za zorganizowanie czytania 
„Wesela”. Stowarzyszenie „Sulejów dla Pokoleń włożyło dużo pracy w organizacje tego  
przedsięwzięcia. Szczególne podziękowania należą się Pani Małgorzacie Domosławskiej.  
 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił pismo członków 
grupy inicjatywnej ”Obwodnica dla Sulejowa” z dnia 27 września 2017 r. w sprawie 
przeprowadzenia konsultacji społecznych w sprawie przebiegu korytarza drogi    
ekspresowej S 12.  
Następnie przedstawił odpowiedz jaką skierował do Burmistrza Sulejowa i członków grupy 
inicjatywnej ”Obwodnica dla Sulejowa” z dnia 02 października 2017 r. 
 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poinformował, że  
przeprowadził telefonicznie rozmowę z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad  
Oddział w Łodzi w sprawie aktualnej sytuacji i prac prowadzonych w zakresie drogi 
ekspresowej S 12.  
Odpowiedź jaka wpłynęła od Zastępcy Dyrektora Oddziału Pana Marka Torzyńskiego  
została przekazana Burmistrzowi oraz radnym Rady Miejskiej w Sulejowie.  
Odpowiedź ta została także umieszczona w BIP Sulejów w zakładce Rada Miejska 
ponieważ Pan Burmistrz odmówił umieszczenia tego pisma na głównej stronie Urzędu 
Miejskiego.  
Treść pisma stanowi załącznik do protokołu z sesji.  

 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poinformował, że wpłynęło  
05 października 2017 r. pismo w sprawie Pana Roberta Pacha.  
Pismo zgodnie z kompetencjami zostało przekazane Burmistrzowi do załatwienia.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

Punkt 16 
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Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że porządek 
obrad został zrealizowany. 

Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam XLVI sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 27 października 2017 r.                              
o godzinie 1250.                       

 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 








